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 مدیر روستا: 
  نیمکت 

 تیم ملی ایران 
ارزشمند است

علیرضا دبیر در انتخابات کشتی  
شرکت می کند 

ایسنا: سخنگوی فدراسیون کشتی تاکید 
کرد: با توجه به کارهای خوب و ماندگاری که 
طی سال های گذشته در زمان ریاست علیرضا 
دبیر انجام شده و بسیاری از کارها نیز نیمه 
تمام مانده است، معتقدم علیرضا دبیر قطعا در 
انتخابات حاضر می شود. مهلت ۴ ساله ریاست 
علیرضا دبیر در فدراسیون کشتی ۲۶ تیر سال 
آینده به پایان می رسد و رئیس جدید فدراسیون 
کشتی با آرای اعضای مجمع این فدراسیون 
رئیس  دبیر  علیرضا  شد.  خواهد  انتخاب 
فدراسیون کشتی پیش از این درباره حضور 
مجدد در انتخابات عنوان کرده برای حضور در 
انتخابات تصمیم قطعی خود را نگرفته و مشخص 
نیست آیا بار دیگر کاندیدای ریاست فدراسیون 
کشتی خواهد شد یا خیر؟ اما محمدابراهیم 
امامی سخنگوی فدراسیون کشتی در گفت وگو 
با ایسنا، در پاسخ به این سوال که آیا علیرضا 
دبیر دراینباره تصمیم قطعی خود را گرفته 
است یا خیر اظهار کرد: هر چند آقای دبیر تا 
این لحظه تصمیم قطعی خود را برای حضور 
در انتخابات نگرفته است اما شخصا معتقدم با 
توجه به درخواست بسیاری از روسای هیات های 
کشتی و همچنین کارهای خوبی که انجام شده 
و در حال به ثمر رسیدن است، او قطعا اینبار نیز 
کاندیدای ریاست فدراسیون کشتی خواهد شد. 
البته خیلی از کارها نیز نیمه تمام مانده و در 
دست برنامه است که همین امر نیاز برای ادامه 

حضور او را بیش از پیش می کند. 

خارجازمستطیلسبز

 عراقی ها دیدار با ایران را  
لغو کردند 

تیم ملی فوتبال عراق که قرار بود در دیداری 
دوستانه به مصاف ایران برود روسیه را جایگزین 
این دیدار دوستانه کرد. تیم ملی فوتبال ایران 
قرار بود که در ماه مارس دیدار دوستانه ای را با 
عراق برگزار کند، اما طرفین به توافق دست 
نیافته اند و عراق به جای ایران به مصاف روسیه 
خواهد رفت. سایت اسپورت عراق نوشت که 
دیدار دوستانه تیم ملی فوتبال این کشور با 
ایران لغو شده است و به جای ایران روسیه 
انتخاب شده است. طبق اعلام این سایت عراقی 
تیم ملی فوتبال این کشور در تاریخ ۲۷ مارس 
)۷ فروردین( در شهر سوچی به مصاف روسیه 
می رود. البته چند روز قبل سرمربی تیم ملی 
فوتبال عراق اعلام کرد که دوست ندارد تیمش 
برای دیدار دوستانه با روسیه ۵ هزار مایل را 
طی کند و به همین خاطر دیدار برابر ایران 
را ترجیح می دهد اما به نظر می رسد که دو 
فدراسیون ایران و عراق برای این بازی دوستانه 

به توافق نرسیدند.

خبـــــر

 شلختگی و مشکلات مالی سرخابی ها 

قرض دلاری  پرسپولیس؛ استقلال به دنبال پول دولتی! 

سالپنجم
شماره1505

آرمان ملی: باشگاه های سرخابی پایتخت اگرچه وارد 
فرابورس شده اند، اما مشکلات مالی این دو باشگاه همچنان 

ادامه دارد!
 پرسپولیس

باشگاه پرسپولیس برای پرداخت مطالبات بازیکنان و مربیان 
خارجی خود، از یک بانک به صورت ارزی پول قرض گرفته است. 
باشگاه پرسپولیس این روزها با مشکلات مالی زیادی روبه رو 
شده و در این میان نتوانسته به تعهدات مالی خود در قبال 
برخی طلبکاران عمل کند. از طرف دیگر این باشگاه پرداختی 
مناسبی به بازیکنان تیمش هم نداشته و تا اینجای فصل که 
هفته بیست ویکم برگزار شده، تنها ۴۴ درصد پرداختی داشته 
است. با این حال پرسپولیس با قرض گرفتن ارز، سعی کرده 
خارجی های خود را راضی نگه دارد تا به این ترتیب مشکلی بابت 
آنها وجود نداشته باشد. ایسنا در ادامه نوشت: بر اساس اعلام 
یک مقام مطلع در باشگاه پریسپولیس به ایسنا، این باشگاه 
در ماه های اخیر بیش از ۵۰۰ هزار دلار از یکی از بانک ها به 
صورت قرض دریافت کرده و حدود ۲۰۰ هزار دلار از این پول 
را به پریرا بابت پیش قرارداد پرداخت کرده است. از طرف دیگر 
پرسپولیسی ها قرض هایی را هم به صورت یورویی از این بانک 
داشته اند. این مبالغ درحالی به صورت قرضی از این بانک تامین 
شده که پرسپولیس از بانک مذکور ۱۳۰ میلیارد تومان هم وام 
اخذ کرده تا هزینه های جاری خود را بپردازد. با توجه به اینکه 
باشگاه پرسپولیس ۳ میلیون و ۴۵۰ هزار دلار ازَ AFC بابت 
حضور در فینال لیگ قهرمانان آسیا در سال ۲۰۲۰ طلبه کار 
است و به خاطر تحریم ها هنوز نتوانسته این پول را دریافت 
کند، به نظر می رسد قرض های ارزی این باشگاه به پشتوانه این 

پول انجام شده است. از طرفی درویش مدیرعامل پرسپولیس 
در خصوص باز شدن یکی از حساب های باشگاه پرسپولیس و 
مشکلات مالی این باشگاه به فارس گفت: کار اجرایی یکی از 
حساب های بسته را انجام دادیم، اما متأسفانه به حدی طلبکاران 
دولتی و غیردولتی فعال هستند و همه افرادی که در ۴۰ -۳۰ 
سال گذشته طلب داشته یا در امور مالیاتی بیمه و... طلبکار 
بودند حساب ها را بسته اند که ما به صورت مارتن یک به یک جلو 
می رویم تا بتوانیم حساب ها را باز کنیم. مدیرعامل پرسپولیس 
در خصوص اینکه آیا یحیی گل محمدی به دلیل مشکلات مالی 
یا انجام نشدن پیگیری های لازم توسط باشگاه در خصوص 
مشکلات داوری در نشست ها شرکت نمی کند، پاسخ داد: اصلا 
این مسائل به هم ربط ندارد. کارهایی که باشگاه باید انجام می داد 
انجام داده است. اگر بحثی بود باید به باشگاه منعکس می کرد. 
اصلا چنین صحبت هایی نیست. متأسفانه برخی ها می خواهند 
پرسپولیس را به حاشیه بکشند زیرا تیم بار دیگر روند خوبی در 
پیش گرفته است. به همین دلیل چنین مسائلی را پیرامون تیم 
به وجود می آورند. درویش در خصوص اینکه دریافت مطالبات 
پرسپولیس از AFC به کجا رسید، عنوان کرد: در این مورد با 
فدراسیون فوتبال مکاتبه کرده ایم. طبق آخرین صحبتی که 
با ریاست فدراسیون داشتم و باید از تاج هم تشکر کنم گفتند 
پیگیری شده و ان شاءا... ظرف کمتر از یک ماه دیگر بتوانیم این 
پول را از مجاری دیگر دریافت کنیم.  وی در مورد میزان طلب 
پرسپولیس از کنفدراسیون فوتبال آسیا پاسخ داد: ۳ میلیون و 

۴۰۰ هزار دلار طلب داریم. 
 استقلال 

علی فتح ا... زاده مدیرعامل باشگاه استقلال، با حضور در برنامه 

فوتبال برتر گفت: از زمانی که ما شروع به کار کردیم، گفتم که 
نمی دانستم شرایط و وضعیت باشگاه به این شکل است. از روز 
اول گفتم که اگر کسی ادعا می کند همین الان به اندازه کافی 
پول دارد و می تواند مشکلات را حل کند، من حاضرم بروم و او 
بیاید چون استقلال برای من مهم است.  مدیریت های قبلی با 
۳۰ میلیارد می توانستند موضوع استراماچونی را تمام کنند. 
حتی مدیران قبلی می توانستند هر کدام ۳۰ درصد پول را 
بدهند تا تمام شود. در این مدت ۱۶۰ میلیارد به باشگاه آورده  
و سیصد هزار دلار برای باز شدن پنجره استقلال پول داده ام 
و یک میلیون دلار برای مخارج کادرفنی، پین، محبی و... 
هزینه کرده ام. مدیرعامل باشگاه استقلال افزود: در چرخاندن 
تیم، پول بازیکنان و کادرفنی مشکلی ندارم ولی صد میلیارد 
استراماچونی مشکل ایجاد می کند. دولت  باید در این قضیه به 
ما کمک کند.  فتح ا... زاده گفت: باشگاه الاهلی می گوید پولی به 
آنها پرداخت نشده ولی آن سایت می گوید که آقای فتح ا... زاده 
چرا مانند آقای فلانی پول الاهلی را نمی دهی؟ چرا دروغ 
می نویسید؟ ما باید صد میلیارد برای استراماچونی بدهیم. 
همین عدد پارسال ۴۰ میلیارد بوده است.  روزی که من آمدم 
تیم در اعتصاب بود و پول نگرفته بود.  ارز نیمایی را به همه جا 
می دهند و می توانند به ما هم کمک کنند. میلیون ها هوادار 
داریم و می  شود از بودجه مسئولیت اجتماعی به ما کمک کنند.  
به ما وام یا قرض دهید تا مشکل را حل کنیم، صد میلیارد برای 
کشور ما پولی نیست، این پول را به ما قرض دهند.  به همه 
جا از جمله به آقای رئیس جمهور، آقای مخبر، قالیباف و... 
نامه زده ام و پیگیر هستم.  آن کسی که ۵۰۰ میلیارد پارسال 
گرفته و هزینه کرده و طلب ۴۰ میلیاردی را نداده، کسی یقه 
او را نمی گیرد ولی به من حمله می کنند. با دو شرکت صحبت 
کرده ام و ان شاءا... حدود پنجاه میلیارد از مبلغ مورد نیاز را قرار 
است از این دو شرکت بگیریم، باقی را هم باید دوستان بیایند 
وسط و کمک کنند. امیدوارم این اتفاق بیفتد. فتح ا... زاده ادامه 
داد: به AFC نامه زدم که ۵۵۰ هزار دلار از شما طلب داریم و 
به خاطر تحریم پول را نمی دهید. با آقای تاج جلساتی داشتیم 
تا از این پول بتوانیم استفاده کنیم. هرچند من به این پول هم 
برای پرداخت طلب استراماچونی فکر نمی کنم. فتح ا... زاده 
خاطرنشان کرد: دیروز ایجنت یامگا شکایت کرده و ۲۶۰ هزار 
دلار خواسته است. چگونه بازیکن با قرارداد حدود ۳۰۰ هزار 
دلار، قرارداد ایجنتش ۲۶۰ هزار دلار می شود؟ دارم دیوانه 
می شوم! یک بازیکن جوان داریم که قرارداد سه ساله داشته و 
در سال اول یک میلیارد، سال دوم یک و نیم و سال سوم چهار 
میلیارد قراردادش بوده است. آمده اند و قرارداد جدید چهار 
ساله با او بسته اند. یک میلیاردش شده پنج میلیارد، یک و نیم 
میلیارد شده هفت میلیارد و دو میلیارد شده 9 میلیارد تومان. 
سال آخرش هم شده ۱۱ میلیارد. چطور اینقدر افزایش ممکن 

است؟ براساس کدام کتاب اقتصاد این کار را کرده اید؟ 

    بهترین 
لیونل اسکالونی، سرمربی تیم ملی آرژانتین که 
تیمش را قهرمان جام جهانی 2022 کرد، در رقابت با 
دو رقیب سرشناس، جایزه بهترین مربی سال 2022 
فیفا را به دست آورده و آن را از دستان فابیو کاپلو 

دریافت کرد. 

       سرمربی جدید 
 باشگاه فولاد خوزستان پس از کش و قوس های 
فراوان و بررسی گزینه های داخلی و خارجی، سرمربی 
خود را انتخاب کرد؛ این باشگاه دیروز نهم اسفندماه با 
علیرضا منصوریان قراردادی به مدت یک و نیم فصل 

امضا کرد. 

           اسکورت
دیدار استقلال و نساجی روز گذشته برگزار شد. 
پیش از شروع این مسابقه، ساپینتو با همراهی و 
اسکورت ویژه از مقابل جایگاه هواداران استقلال 
عبور کرد و در پاسخ به تشویق آن ها، عدد چهار را 

نشان داد. 
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کوتاه
تسنیم:  سرمربی پیشین تیم فوتبال پرسپولیس گفت: 
پرسپولیس هنوز جا دارد که زیباتر بازی کند، هرچند در این 
مقطع از فصل موضوع مهم کسب امتیاز است. حمید درخشان 
در خصوص برد پرسپولیس ۳ بر صفر برابر نفت مسجد سلیمان 
گفت: شاهد بازی خوبی از سوی هر دو تیم بودیم و نفت 
مسجد سلیمان به تهران نیامده بود که دفاع کند. در مجموع 
پرسپولیس تیم برتر میدان بود و بعد از اینکه بیرانوند پنالتی 
حریف را مهار کرد شرایط برای پرسپولیس بهتر شد و اگر آن 
توپ گل می شد پرسپولیس کار سخت تری در ادامه بازی داشت. 
وی عنوان کرد: پرسپولیس هنوز جا دارد که زیباتر و بهتر از این 
فوتبال بازی کند و البته در این مقطع از فصل که تیم ها سخت 
امتیاز از دست می دهند این موضوع مهم است که پرسپولیس 
امتیاز بگیرد و در کورس قهرمانی باقی بماند. رقابت بین سه تیم 
بالای جدول بسیار نزدیک و فشرده است. قبلًا هم گفته ام که 
اگر پرسپولیس می خواهد قهرمان شود باید برای شکست دادن 
سپاهان و استقلال دندان تیز کند. بازیکن پیشین تیم ملی درباره 
مطرح شدن گزینه های ایرانی و اینکه در نهایت آنها انصراف 
خود را اعلام کرده اند تصریح کرد: مطرح کردن اسامی مربیان 
ایرانی فکورانه نبود و وقتی چنین حرکتی را فدراسیون انجام 
داد گزینه های ایرانی متوجه مسائل پشت پرده شدند و انصراف 
دادند. فدراسیون باید در سکوت کارش را جلو ببرد و در نهایت 
سرمربی را انتخاب کند و این کار سختی نیست. درخشان گفت: 
وقتی گزینه های ایرانی انصراف داده اند طبیعتاً فدراسیون به 
سمت مربی خارجی خواهد رفت. امیدوارم مربی خارجی ضعیف 
نیاوریم و فردی سرمربی تیم ملی شود که کارنامه دار و حداقل 

آشنایی نسبی با فوتبال ایران و فوتبال منطقه داشته باشد. 

بیــنالمــلل
 سرمربی منچسترسیتی به قهرمانی تیم رقیب در جام 
اتحادیه واکنش نشان داد. به گزارش دیلی میل، گل های 
کاسیمیرو و مارکوس رشفورد باعث پیروزی دو بر صفر یونایتد 
مقابل نیوکاسل در فینال جام اتحادیه در ومبلی شد تا اولین 

قهرمانی این فصل در انگلیس به شیاطین سرخ برسد. به 
این ترتیب اریک تن هاخ، سرمربی یونایتد، که در تابستان 
از آژاکس راهی این تیم شد، اولین قهرمانی خود را در این 

باشگاه به دست آورد و شیاطین سرخ به قحطی شش ساله 
در جام جام خود پایان داد. پس از قهرمانی یونایتد 

زیاد اتحادیه، گواردیولا به پرداخت رقم های 
باید به بازیکنان اشاره کرد و گفت: دیر یا زود، 
اتفاق می افتاد، اینطور نیست؟ آنها کمی 

پول بیشتری خرج کردند و قهرمان 
شدند. اینطور نیست؟ البته این 
طبیعی است. ما و لیورپول هم 
همین شرایط را داریم. یونایتد 
روز چهارشنبه در پنجمین دور 
جام حذفی مقابل وستهام به 
میدان خواهد رفت و در ادامه 
لیورپول  مقابل  یکشنبه 
در لیگ برتر بازی خواهد 

داشت.

دیدگـــــاه
پرسپولیس به برد نیاز داشت 

ناصرابراهیمی
کارشناس فوتبال 

در هفته بیست و یکم لیگ برتر، پرسپولیس مقابل نفت 
مسجدسلیمان به برتری ۳ بر صفر رسید.  پرسپولیس به این 
برتری نیاز داشت تا کماکان در کورس قهرمانی باقی بماند 
ولی باید بپذیریم سطح بازی ها در چند سال اخیر افت کرده 
و بازی های زیبایی را نمی بینیم. بازیکنانی که در زمین بازی 
می کنند به شکلی بازی نمی کنند که بتوانیم آنها را ستاره هایی 
برای آینده تیم ملی بدانیم. این چیزی است که به چشم 
می بینیم و شاید عدم حضور یا حضور اندک آنها در دو سه 
فصل اخیر باعث شده تا بازیکنان با انگیزه بالایی به زمین نروند 
و تلاش بیشتری برای بهتر شدن نکنند در حالی که سراسر 
دنیا به خصوص کشورهای صاحب فوتبال به خاطر حضور 
تماشاگران بازی های درخور توجهی انجام می دهند. برد ۳ بر 
صفر پرسپولیس خوب است. هر فصل تیم های مدعی از همان 
ابتدا مشخص هستند و این فصل هم مطابق انتظار تیم های 
مدعی خود را برای قهرمانی بالا کشیدند. شاید در هفته های 
پایانی سه تیم پرسپولیس، سپاهان و استقلال مدعی باقی 
بمانند ولی پرسپولیس برای آنکه برنده جام شود باید تجربه 
بیشتری به خرج دهد. برتری مقابل تیمی که در انتهای جدول 
است حادثه مهمی نیست ولی تیم به تمام امتیازات باقیمانده 
برای قهرمانی نیاز دارد. در خصوص وضعیت تیم ملی هم باید 
بگویم مهدی تاج پس از علی کفاشیان رئیس فدراسیون فوتبال 
شد و همانند او کارنامه آنچنانی نداشت. قهرمانی در جام 
ملت های آسیا را از دست دادیم و حتی به فینال این رقابت ها 
نرفتیم. کارلوس کی روش را دو ماه مانده به جام جهانی برای 
مرتبه دوم سرمربی معرفی کردند و خیلی راحت حذف شد. 
البته اگر با دراگان اسکوچیچ می رفتیم و به نتیجه نمی رسیدیم 
بهانه کی روش را داشتند. حالا گزینه های داخلی معرفی شدند 
و برخی انصراف دادند تا بحث سرمربی خارجی مطرح شود. تاج 
بازیگر حرفه ای است و با قیافه مظلوم کار را پیش می برد ولی بعدا 
نقشه هایش را پیاده می کند.  مگر کی روش را نیاوردید و نتیجه 
نگرفت، باز هم می خواهید سرمربی خارجی انتخاب کنید؟ 
مربی خارجی باید در داخل ایران کار کند و به فوتبال کشور آشنا 
شود، بعد سرمربی تیم ملی شود. وقتی سرمربی خارجی باشد 
دستیاران خارجی را به همراه خود می آورد و دستیار ایرانی را به 
راحتی قبول نمی کند. این راه اشتباه است که رئیس فدراسیون 
گزینه های خارجی را در نظر گرفته و از مربیان ایرانی هم رزومه 
خواسته است. مگر این همه سال به کی روش فرصت داده نشد 
و در دوره جام ملت ها، قهرمان آسیا نشدیم. فقط این حرف 
وسط بود که در رنکینگ فیفا تیم اول آسیا هستیم. مگر به تیم 
اول رنکینگ جام قهرمانی می دهند؟ اگر سرمربی ایرانی چند 
باخت بیاورد خیلی راحت کنار گذاشته می شود ولی اگر ۶ گل 
از انگلیس بخوریم و به آمریکا ببازیم ایرادی ندارد. نباید اجنبی 

پرست باشیم. 

 رضاییان مدیرعامل باشگاه: 

بازیکنان ۷۰ میلیون تومانی آبادان پیشنهاد ۱۶ میلیاردی دارند! 
مسعود رضاییان مدیرعامل باشگاه صنعت نفت آبادان 
گفت: در حال حاضر ۴ بازیکن جوان زیر ۲۱ سال در تیم مان 
پیشنهاد ۱۶ میلیارد تومانی دارند در حالی که در حال حاضر 

قراردادشان با باشگاه نفت آبادان ۷۰ میلیون تومان است. 
 وضعیت باشگاه 

مسعود رضاییان روز 9 اسفندماه در جلسه شورای ورزش 
خوزستان که با حضور استاندار و مدیرکل ورزش و جوانان 
استان برگزار شد، اظهار کرد: در حال حاضر ۷۰ درصد 
بازیکنان صنعت نفت آبادان در لیگ برتر خوزستانی هستند 
که ۴۰ درصد آن آبادانی هستند. همچنین تاکنون ۴۸ درصد 
به بازیکنان پرداختی داشته ایم و باید تا هفته بیست و پنجم، 
۲۰ میلیارد تومان دیگر تأمین اعتبار شود تا بتوانیم پرداختی 

به بازیکنان را به ۷۰ درصد برسانیم. 
 سقف قرارداد 

مدیرعامل باشگاه صنعت نفت آبادان با بیان اینکه سقف 
قرارداد بازیکنان ما در لیگ برتر ۴. ۶ میلیارد تومان است، 
گفت: سایر بازیکنان ما رقم قراردادشان از ۶۰ میلیون تومان 

تا ۴ میلیارد تومان است. در حال حاضر سه بازیکن ۴ میلیارد 
تومانی در باشگاه صنعت نفت آبادان مشغول به فعالیت 
هستند. همچنین میانگین دستمزد بازیکنان ما نزدیک به 
۶۰۰ تا ۷۰۰ میلیون تومان است اما با توجه به اینکه مجبور 
شدیم از ابتدای فصل تاکنون تعداد زیادی بازیکن و مربی را 
جابه جا کنیم، این مبلغ تغییر کرد. البته همه این تغییرات نیز 
منفی بوده است و به نظرم خشت اول را کج گذاشتیم و به قول 

معروف این دیوار تا ثریا کج می رود. 
 جایگاه 

رضاییان تأکید کرد: جایگاه فعلی صنعت نفت آبادان 
خوب نیست و سابقه نداشته است باشگاهی سه مربی و سه 
مدیرعامل تغییر داده باشد و بتواند در لیگ برتر بماند و این ها 
همه نشانه های زوال و فروپاشی است ولی ما هستیم تا اجازه 
ندهیم این اتفاق برای صنعت نفت آبادان رقم بخورد و هستیم 
تا توانایی و جانمان را بگذاریم تا تیم سقوط نکند زیرا داشتن 
تیم فوتبال تنها سرگرمی مردمی مثل آبادان باشد. وی بیان 
کرد: یک بازیکن آفریقایی با مبلغ ۱۱ هزار و ۵۰۰ دلار جذب 

کردیم و تصورمان این است که بازیکن خوبی است و شاید 
جذب این بازیکن با این مبلغ بسیار خنده دار باشد زیرا ما 
پولی نداریم. همه دوست دارند تیم شان قهرمان شود ولی باید 
شرایط را فراهم کرد و آن تیم بودجه مناسب و پایدار از ابتدای 
فصل داشته باشد.  مدیرعامل باشگاه صنعت نفت آبادان 
خاطرنشان کرد: چند بازی مهم در پیش رو داریم که روی 
همه این بازی ها حساب می کنیم. به نظر من علاقه و غیرت در 
بازیکنان نفت آبادان برای حفظ تیم در لیگ برتر وجود دارد. 

 پیشنهاد 
وی بیان کرد: اگر همین امروز رئیس هیات فوتبال 
خوزستان یک بازیکن خوب خوزستانی را برای حضور در 
نفت آبادان به ما معرفی کند از این موضوع استقبال می کنیم. 
در حال حاضر ۴ بازیکن جوان زیر ۲۱ سال در تیم مان داریم 
که در ترکیب اصلی نفت آبادان به میدان می روند اما همین 
الان می گویم ما دیگر نمی توانیم این بازیکنان را نگه داریم. 
این بازیکنان پیشنهاد ۱۶ میلیارد تومانی دارند در حالی که 
در حال حاضر قراردادشان با باشگاه نفت آبادان ۷۰ میلیون 
تومان است و من چطور می توانم این بازیکنان را نگه دارم؟ 
البته من می گویم اشکالی ندارد این سرنوشت ما است که 
بازیکن بسازیم و دیگران استفاده کنند و ما با داشته های 

دیگرمان ادامه دهیم. 

علی اصغر مدیرروستا مهاجم سابق تیم ملی 
فوتبال کشورمان در خصوص وضعیت این 

روزهای تیم ملی فوتبال صحبت کرد. 
  درباره انتخاب سرمربی تیم ملی فوتبال 

و گزینه های مطرح شده چه نظری دارید؟
ارزشمند است و  ایران   نیمکت تیم ملی 
فدراسیون فوتبال کار ناپسندی انجام داد و به 
نوعی با اعلام اسامی قصد داشت نیمکت تیم ملی 
را به مزایده بگذارد تا مربیانی که یا کمتر پول 
می گیرند یا اینکه شرایط آنها را راحت تر قبول 
می کنند، در نهایت به عنوان سرمربی تیم ملی 
انتخاب شوند. هر مربی که در فوتبال ایران 
فعالیت می کند، قابل احترام است ولی باید ببینیم 

چه کسانی شرایط سرمربیگری تیم ملی دارند. 
که  بود  مربی  نخستین  قلعه نویی   
انصرافش را از سرمربیگری تیم ملی فوتبال 

ایران اعلام کرد!
 فدراسیون فوتبال با اعلام اسامی گزینه های 
هدایت تیم ملی فقط برای سال آینده قیمت  
مربیان را بالا برد. احتمالاً امیر قلعه نویی شرایطش 
را نداشته، اما وقتی چنین مربی باتجربه ای از 
سرمربیگری تیم ملی ایران انصراف می دهد، 
باید تکلیف بقیه را بدانیم. قبل از حضور تیم ملی 
فوتبال در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر، تمامی اعضای 
کمیته فنی نظرشان انتخاب سرمربی ایرانی 
بود که علی دایی شرایط بر عهده گرفتن سکان 
هدایت تیم ملی را داشت و اعضای کمیته نامش 
را اعلام کردند، اما در نهایت به نتیجه نرسید و 

تیم ملی را به کی روش دادند. 
 مربی ایرانی بهتر است یا خارجی؟

احتمال دارد نظر من مثبت و قابل تایید نباشد، 
اما در حال حاضر یک مربی خوب خارجی که 
بتواند فوتبال ما را متحول کند باید انتخاب شود. 
مربی خارجی که در تیم ملی تاثیرگذار باشد و 
به طور اساسی فوتبال ایران متحول کند و از پایه 
نظارت داشته باشد را می خواهیم. مثل مربی 
قطر که فوتبال آنها را متحول کرد و قهرمان جام 

ملت ها شد. 
 کیفیت مسابقات لیگ برتر فوتبال 

ایران را چگونه ارزیابی می کنید؟
 وقتی بازی های لیگ برتر را می بینیم، در این 
مسابقات مربیان لطمه می خورند چون فوتبال 
ما به سمتی می رود که اصلا مسائل فنی در آن 

رعایت نمی شود. 

چهارشنبه 
1401 .12 .10
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 آشوبی: 

 بیرانوند نقطه اتکای تیمِ گل محمدی شده است
بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس اعتقاد دارد، موفقیت 
سرخپوشان در لیگ برتر دست خودشان است و باید با صد 
درصد تمرکز در 9 فینال پیش رو به میدان بروند. فرزاد آشوبی 
در گفت وگو با تسنیم، درباره پیروزی ۳ بر صفر پرسپولیس 
مقابل نفت مسجدسلیمان اظهار داشت: پیشرفت پرسپولیس 
در انجام فوتبال رو به جلو در دو بازی گذشته مقابل سپاهان و 
نفت مشهود بود و بعد از چند بازی که تیم دچار افُت شده بود، 
مشخص است که تمرکز به تیم برگشته و کادر فنی و بازیکنان 
مشخصا روی نتیجه گیری و موفقیت تیم هدف گذاری کردند. به 
نظر من شکست مقابل هوادار، یک تلنگری بود تا سرخپوشان به 

خودشان بیایند و دوباره در مسیر پیروزی قرار بگیرند. وی ادامه 
داد: این اتفاق از بازی با سپاهان شروع شد و در مسابقه ای که 
همه فکر می کردند پرسپولیس امید چندانی به موفقیت ندارد، 
نمایش فوق العاده ای داشت و ما یک پرسپولیس متفاوت را 
دیدیم. سرخپوشان با همین فرمان باید در بازی های باقیمانده 
لیگ و جام حذفی هم جلو بروند، چون مشکل پرسپولیس در 
بازی هایی که نتیجه نگرفت، فنی نبود و عدم تمرکز اعضای 
تیم را می توان بزرگ ترین ایراد آن دانست. »بیرانوند تبدیل 
به نقطه اتکا پرسپولیس شده است«، آشوبی با بیان این جمله 
تصریح کرد: پرسپولیس مقابل نفت نیز همانند بازی با سپاهان، 

از ابتدای بازی برای کسب پیروزی به زمین رفت، نمایش 
خوبی هم داشت و برد مهمی را کسب کرد. البته در ابتدای 
بازی شاگردان گل محمدی روی یک اشتباه فردی ممکن بود 
از روی نقطه پنالتی گل بخورند که با عملکرد خوب بیرانوند در 
مهار پنالتی، علاوه بر حفظ نتیجه، روحیه بازیکنان هم افزایش 
پیدا کرد و پرسپولیس در ادامه بازی موفق شد دو گل بزند و در 
پایان هم بازی را ببرد. دروازه بان نقش مهمی در موفقیت یک 
تیم دارد و بیرانوند هم در این فصل غیر از اینکه در چند بازی 
کلین شیت کرده، در چند بازی مهم تاثیرگذار بوده و به نقطه 
اتکا پرسپولیس تبدیل شده است. بازیکن پیشین پرسپولیس 
در پایان گفت: موفقیت و یا عدم موفقیت پرسپولیس دست 
خودش است. سرخپوشان 9 فینال در لیگ پیش رو دارند و 
در تمام این بازی ها باید با صد درصد تمرکز بازی کنند. البته 

گل محمدی و شاگردانش در جام حذفی هم مدعی هستند.  


